
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 59. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 kwietnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z pytaniem: czy PKP Intercity i PolRegio planuje zwiększenie częstotliwości kursowania po-

ciągów na trasie Szczecin – Gryfino – Widuchowa – Chojna – Mieszkowice – Boleszkowice – Kostrzyn – 

Wrocław ze szczególnym uwzględnieniem odcinka Szczecin – Boleszkowice? 

Skrócenie czasu przejazdu w wyniku prac modernizacyjnych wpływa na ponowne zainteresowanie prze-

jazdem pociągiem. To także sposób na zmniejszenie emisji spalin przez transport samochodowy. 

W jaki sposób rozkład jazdy jest konsultowany z lokalną społecznością? 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


